
Panel Toots Thielemans 13 juli 2020 

Aanwezigen: Buurtbewoners en handelaars 
Melanie Delots, Handel Stad 
Brussel Sylvain Guichard, STIB-
MIVB Valentin Dadic, 
Hub.Brussels Patrick Gillieaux, 
STIB-MIVB Laurent Vermeersch, 
STIB-MIVB Carlos Van Hove, 
STIB-MIVB Laurent Borsellini, 
STIB-MIVB Myrna Nabhan, 
kabinet Maingain 

 

1. Stand van zaken betreffende de voorbereidende werken (cf. presentatie 
van Laurent Borsellini in de bijlage) 

Vragen/opmerkingen 

a. Overgang naar de werf van burgerlijke bouwkunde:                                                                                                                     
Het dubbele verkeer naar het Rouppeplein, tussen de Fonteinstraat en de van der Weydenstraat, 
veroorzaakt ongevallen. Verzoek om deze beslissing te herzien. 

> Stad Brussel: neemt contact op met de politie om de wensen van de handelaars / buurtbewoners 
tegemoet te komen en het voorgestelde plan aan te passen. 

>  MIVB: Het verkeersplan is nog niet definitief. Dit punt zal met de politie besproken worden.  

b. Aanleg van een werfweg aan de kant van de even huisnummers (fase 0.1): 

Verschillende verzoeken voor bijkomende informatie (antwoord van de MIVB): 

Wat zal de afstand zijn van de nieuwe weg ten opzichte van de gevels? Niet minder dan 5 m 
van de gevels 

Wat is de diepte van de werken?: 50 cm 

Wat is de breedte van de asfaltering? : 3 m 

Kritiek op het gebrek aan een luisterend oor en op de late informatiemededeling (Stalem) 

> De MIVB wil de verzoeken van de wijk zo goed mogelijk integreren en de impact van de werf tot 
een minimum beperken. De informatie over fase 1 wordt meegedeeld zodra deze beschikbaar is.  

c. Voorlopige wegen (fase 0.1): 

Verschillende verzoeken voor bijkomende informatie (antwoord van de MIVB): 

Wat gebeurt er precies tussen 5 en 18/10?: Het schrapen van de grond en asfaltering 

Zal het verkeer volledig verboden worden op het niveau van nr. 109?: Normaal gezien enkel 
voor de auto's. Wat de trottoirs betreft, moet dit nog nagekeken worden 

Wat met de parkeerplaatsen?: Deze worden op de tijdelijke rijbaan verwijderd. 

Wat gebeurt er na 18/10?: De werf wordt voortgezet aan de kant van de oneven 
huisnummers. 

Verzoek om de afstand tussen de palissaden en de gevels zoveel mogelijk te vergroten. 

d. Zijbaan Jamar: 



Verschillende verzoeken voor bijkomende informatie (antwoord van de MIVB): 

Hoe kan het gezamenlijke verkeer "auto-voetgangers" op een weg van 4 m gegarandeerd 
worden?  

> Snelheidsbeperking van 5 km/u in de doodlopende straat 

Wat zal de toekomstige situatie zijn tijdens de werffase van de metro?  

> Er worden nog verschillende mogelijkheden bestudeerd 

e. Varia:                                                                                                                      

Hoe zit het met de toelating voor de terrassen na 11 augustus/uitbatingsuren?  

> Stad Brussel: De maatregel loopt tot 11 augustus. De ontmoetingszone zou eventueel 
kunnen blijven: Er moet naar een compromis gezocht worden (Stad Brussel). Toelating voor 
opening tot 1 uur 's ochtends 

Is de wenteltrap van de doorkomstplaats betrokken bij de werken? 

>  MIVB: Normaal gezien niet. Dit zal nagekeken worden 

Zouden de renovatiewerken aan de gevel van het Zuidpaleis gelijktijdig met de werken van de 
metro uitgevoerd kunnen worden?  

> MIVB/Stad Brussel: Dit is complex maar de MIVB en de Stad Brussel zijn wel bereid om de 
respectievelijke beperkingen te integreren om dit te kunnen bereiken. 

Wat met de plaatsbeschrijvingen? MIVB: De meeste gebouwen binnen de werfperimeter 
zullen een uitnodiging krijgen voor een plaatsbeschrijving (binnen en buiten). Het is van 
essentieel belang om dit verzoek te beantwoorden. 

2. Begeleidingsmaatregelen (cf. presentatie van Patrick Gillieaux in de bijlage) 

Vragen/opmerkingen 

 Samira vraagt om met OTTO deel te nemen aan de discussie. MIVB: Een uitnodiging volgt 

 

3. Vragen van de handelaarsvereniging vertegenwoordigd door Ismaël Saouti 

1. Verzoek om een duidelijke communicatie m.b.t. de uitbreiding van de terrassen 

2. Verzoek om informatie betreffende het tracé van de Zuidfoor  

3. Veiligheidspunten: verzoek dat deze opnieuw door de Stad georganiseerd worden 

4. Uitnodigingsverzoek van de vertegenwoordigers van de Stad: Discussie over de naam van de 
wijk 

5. Verzoek om een goede communicatie betreffende de wegen en de gevolgen ervan 

6. Verzoek om verduidelijking omtrent de plaatsbeschrijvingen  

7. Suggestie om een werffilmpje te maken (timelapse)  

 

Volgend communicatiecomité: 28 augustus - Volgend Panel: 31 augustus - Inwijding van de Village 
Box: 2 september 
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